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Mnoho  zajímavých  informací  o  dění  v  obci  se  dozvíte  na  internetových stránkách obce
Sosnová  http://www.sosnova.org
SVOZ  NEBEZPEČNÉHO  ODPADU

      V sobotu 28.6.2008 bude uskutečněn
v obci Sosnová svoz nebezpečného
odpadu. Sběrný vůz bude přistaven v 10 �
10,30 u tenisových kurtů a v 10,30 � 11
hod u bytovek za �kolkou.

       Vá�ení spoluobčané, jak jste určitě sami
prostředí, ve kterém �ijeme. Pro děti bylo vybu
na návsi. Firma Ingstav Doksy započala s výsta
chodců. Dále budou vybudována nová parkov
před hospodou i s doře�ením části chodníku ta
které provádí obec.
       Dále bych Vás rád informoval o budouc
viaduktem naproti autobazaru. Jedná se o výsta
Informace o této budoucí výstavbě a investoro
podporuje a věříme, �e roz�íření bude ke pros
roku.
       Dále zastupitelstvo obce schválilo záměr z
pro budoucí výstavbu a roz�iřování obce. O da
       Přeji Vám v�em vydařené léto a dovolenou

                                                                           

Obecní  úřad  stále  hledá  zájemce  o  funkci  správce  sportovního  areálu  v Sosnové �
fotbalové  hři�tě, volejbalové  hři�tě  a  tenisový  kurt. Bli��í  informace  o  rozsahu  prací  a
odměny  dostanete  na  OÚ  Sosnová.
Pří�tí řádné zasedání OZ je 30.června 2008 od
18:00  hod.  V�ichni  občané  jsou  srdečně  zváni.

1/ Zpráva  o  provedeném  auditu  za  rok  2007
2/ Schválení  hospodaření  za  rok  2007
3/ Výběr  firmy  na  nátěr  střechy  M�
4/ Odkoupení  pozemku  p.p.č. 350  do  vlastnictví  obce
5/ Různé - usnesení  z  rady obce , informace  OÚ,
diskuse
SLOVO  STAROSTY

 zaregistrovali, v obci dochází k dal�ímu stavění za účelem vylep�ování
dováno nové dětské hři�tě � dal�í část bude dokončena v nejbli��ích dnech
vbou chodníku od M� k bytovému domu, čím� chceme zlep�it bezpečnost
ací místa u bytovky č.p. 85 a vytvořeny přechody pro chodce  na silnici
k, aby chodci nemuseli vstupovat nebezpečně na silnici. To jsou investice,

í výstavbě rodinných domků v lokalitě Sosnová jih. Jedná se lokalitu za
vbu soukromého investora � obec v této lokalitě nevlastní �ádné pozemky.
vi máte na vlo�eném listu tohoto Sosnováčka. Zastupitelstvo tuto výstavbu
pěchu obce. Výstavba v této lokalitě by měla být započata během pří�tího

adat nový územní plán obce, ve kterém budou zpracovány ve�keré lokality
l�ím postupu a mo�nosti připomínkování Vás budu včas informovat.
 dle Va�ich přání.

          Michálek Lubomír, starosta
U s n e s e n í     č.  19 / 2008 z mimořádného jednání rady obce konaného dne 21.5.2008 od 18,00hod na
OÚ v Sosnové

19/A  RO projednala způsob předání jednotlivých úkolů starostovi po návratu z nemocenské.
19/B  RO schválila finanční částku 7000 Kč na dětský den pořádaný kulturní komisí dne 8.6.2008. Peníze budou
pou�ity na financování skákacího hradu a cen pro děti.
19/C  RO rozhodla o vý�i hodinové mzdy pro případného správce sportovního areálu.
19/D  RO odsouhlasila smlouvu s Ingstavem Doksy  na zhotovení chodníku u přechodu.
19/E  RO odsouhlasila dodatek č.1 ke smlouvě o dílo s Ingstavem Doksy o zhotovení chodníku kolem dětského hři�tě.
19/F  RO dala za úkol starostovi odeslat �ádost na OSBD na převedení části pozemků  p.p.č.120/1, 120/3 a 112/1 od
OSBD na obec.
19/G  RO projednala �ádost Je�tědské stavební společnosti a rozhodla vzít ji na jednání ZO dne 26.12.2008.
19/H  RO dala za úkol starostovi zjistit jaké jsou potřebná povolení pro plánovanou rekonstrukci KD a dále oslovit
firmy na podání cenových nabídek na výměnu oken a zateplení KD.



Z á p i s   č.18/2008 z jednání zastupitelstva obce (ZO) konaného dne 26.5.2008 od 18.00 hod
v zasedací místnosti OÚ

Přítomni:  J.Gorčík, Ing.M.Říha, L.Rampouch, Ing.J.Kladníček, L.�pindler, M.Konečná, L.Michálek, M.Janovský,
MUDr.M.Kadlec MVDr.M.Russ , MUDr.M.Hadravová, J.Anto�, Ing Pátra, E. Friedrich, V.Jeřalová

Omluveni: 0 Neomluveni: 0 Hosté: 0

Jednání zahájil starosta Lubomír Michálek. Vzhledem k tomu, �e starosta nastoupil do práce po nemoci krátce před tímto
jednáním ZO a ve�kerou detailní přípravu na toto jednání si dělal místostarosta p. Anto�, předává starosta řízení tohoto jednání
p. Anto�ovi.
Místostarosta převzal slovo a konstatoval, �e zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlá�eno, je přítomna nadpoloviční vět�ina
členů zastupitelstva, tak�e jednání je usná�eníschopné. Z jednání je pořizován zvukový záznam.
Ověřovateli zápisu z jednání zastupitelstva byli určeni: Ing. Pátra, MVDr. Russ
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl  na úřední desce a v Sosnováčku. Námitky proti němu
nebyly podány. V Sosnováčku do�lo k tiskovému �otku,  omylem byla redakci poslána pracovní verze, ve které byl  p. �pindler
uveden jako neomluven, za co� se omlouváme.
Program  jednání navr�ený RO členové ZO obdr�eli a nebyly k němu �ádné připomínky.

P r o g r a m:

1) Zpracování nové územně plánovací dokumentace � zadání zpracování ÚPNSÜ
2) Výstavba dětského hři�tě
3) Odkoupení pozemků do vlastnictví obce ( p.p.č. 309 a 316 )
4) Informace k probíhajícím investičním akcím
5) Různé � usnesení z rady obce, diskuse

Hlasování o přijetí programu:
Pro:14                 Proti:0 Zdr�el se:0
U s n e s e n í : Program jednání byl schválen

1) Zpracování nového územního plánu - ÚPNSU
Místostarosta informoval zastupitele o mo�nosti získání dotace z Grantového fondu Libereckého kraje na pořízení nového
ÚPNSÚ ve vý�í a� 100 000,- Kč � max 70% výdajů. Uzávěrka podání �ádostí je 13.6.2008, co� znamená bleskové jednání
k zaji�tění potřebných dokumentů � v té době musí ji� existovat smlouva se zpracovatelem. Proto přistoupíme k hlasování o
návrzích usnesení, která jsou potřebná schválit, aby bylo mo�né splnit podmínky dané případnou dotací.

Usnesení:
            1/A ZO schvaluje zadání zpracování nového  ÚPNSÚ.
Hlasování:
                   Pro: 14                 Proti: 0               Zdr�el se: 0

l/B ZO schvaluje, aby pořizovatelem nového územního plánu byl MěÚ Česká Lípa
Hlasování:
                    Pro: 14                Proti: 0                Zdr�el se: 0

1/C ZO pověřuje  starostu obce, aby vykonával funkci prostředníka mezi pořizovatelem a zpracovatelem
Hlasování:
                     Pro:  14              Proti:  0                Zdr�el se: 0

1/D ZO pověřuje RO výběrem zpracovatele a uzavřením smlouvy o dílo na zpracování nového územního plánu.
Hlasování:
                     Pro: 14               Proti: 0                  Zdr�el se: 0

1/E ZO schvaluje zahrnutí části parcely č. 347/9  do území určeného k bytové výstavbě.
Hlasování:
                     Pro: 14               Proti: 0                   Zdr�el se: 0



2) Výstavba dětského hři�tě.

p.Anto� � pracovní skupina pod neformálním vedením p.Jeřalové zpracovala kompletní návrh výstavby dětského hři�tě. Děkuji
za toto kvalitní zpracování.
Navrhované lokality � stávající + náves. Celková cena cca 280 tisíc Kč. RO doporučuje ZO schválit tento projekt, provést
změnu rozpočtu a uzavřít smlouvu o dílo s firmou TR Anto� s.r.o. Turnov
p. �pindler � náves jako lokalita pro dětské hři�tě pova�uje za nevhodnou, doporučoval  by spí�e směřovat to na centrální
sportovi�tě.
p. Anto� � komise vypracovala i návrh vybavení prvky dětského hři�tě i na lokalitu centrálního sportovi�tě, je to návrh do
budoucna.
p. Rampouch � v současné době nedoporučuje vybavovat dětské hři�tě na centrálním sportovi�ti � v budoucnu se tam bude
pracovat a budovat .
p. Pátra � raději by udělal dětská hři�tě men�í, ale na více místech po obci.
18.27 � příchod p. Jeřalové
p. Kladníček � přiklání se k návrhu, který vypracovala komise.
p.Anto� � po�aduje o uvedení do zápisu, �e firma TR Anto� s.r.o. Turnov je pouhá shoda jmen a �e s touto firmou nemá nic
společného.
Usnesení:

 2/A ZO schvaluje výstavbu dětského hři�tě dle návrhu pracovní skupiny v částce 280 tisíc Kč
Hlasování:          Pro: 14                 Proti: 0    Zdr�el se: 1
       2/B ZO schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou TR Anto� s.r.o. Turnov na výstavbu dětského hři�tě dle návrhu
pracovní skupiny
Hlasování:           Pro: 14                Proti 0             Zdr�el se 1
       2/C ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.2 přesunu 30 tisíc Kč z polo�ky místních komunikací na dětské hři�tě � viz
příloha.
Hlasování:           Pro: 15                Proti: 0            Zdr�el se: 0

3) Odkoupení pozemků do vlastnictví obce
RK Vesta Děčín � p. Tonder - jako správce majetku Státní statek Č.Kamenice v likvidaci nám dali návrh na koupi v�ech
pozemků, o které má obec zájem za celkovou cenu 100 000,- Kč. Tato nabídka, je pro obec výhodná a proto RO doporučuje
ZO revokovat usnesení č. 17/F z minulého jednání ZO a odhlasovat usnesení nové.
Usnesení:

3/A ZO revokuje usnesení ZO č. 17/F přijaté dne 28.4.2008
 Hlasování:          Pro: 15                 Proti:0               Zdr�el se: 0

3/B ZO souhlasí s nákupem pozemků p.p.č.309, 316, 324, 370, 485/3, 485/5, 485/6
za celkovou cenu 100 000,-Kč od RK Vesta Děčín.
Hlasování:            Pro: 15                Proti:0                Zdr�el se: 0

3/C ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.2 přesunu 100 000 Kč z polo�ky MK do
                 polo�ky nákup pozemků � viz příloha
   Hlasování:             Pro:  15            Proti:  0              Zdr�el se:  0

4) Informace  k probíhajícím investičním akcím
V současné době je ve fázi zahájení a konečných příprav:
      -      výstavba dětského hři�tě,

-  odstavná plocha u bytovky
-  chodník kolem dětského hři�tě
-  přechody pro chodce u Nováků

Je uzavřena smlouva o dílo s firmou Ingstav na chodníky a odstavnou plochu � cena cca
430 tisíc Kč, dále s firmou Elgo na přelo�ení lamp veř. osvětlení � cena cca 60 tisíc Kč.
Výstavba proběhne v měsících 6.-8.s tím, �e doba trvání stavby od zahájení bude cca 3 týdny.
P. Anto� dal do diskuse téma retardérů � zpomalovacích prahů. Z následující diskuse vyplynulo, �e není mezi zastupiteli
jednotný názor na ře�ení této problematiky, proto bylo rozhodnuto tuto otázku prozatím nechat otevřenou s tím, �e starosta
společně s RO připraví více informací týkajících se případných retardérů.
Bylo přečteno usnesení RO � je nedílnou součástí tohoto zápisu.
Dále byla podána informace o odpadech na Ram�i, v současné době jsou ji� zcela odvezeny.
p. Michálek podal informaci o osazení kamene na místě, kde v minulosti stála kaplička. Kámen nám věnovala firma
Provodínské písky a.s., dopravu a usazení kamene provedla firma ELGO CZ s.r.o. � p. Gorčík Josef jako sponzorský dar obci.
Tímto děkujeme.

Jednání bylo ukončeno v 19.20



VVyyddáávváá    OOÚÚ    SSoossnnoovváá,,  tteecchhnniicckkáá    ssppoolluupprrááccee    IInn
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     Na  neděli 8. června připravila kultu
provozu skákací hrad, nejoblíbeněj�í atra
různých soutě�í pro v�echny věkové kate
pastelky, tu�ky, různé pochoutky apod. A
dal�í soutě�e byl velký zájem! Kopání m
míčkem a borovými �i�kami do otevřen
uvězněné v obrovských trenýrkách, choze
chůdy� jaké se pou�ívají i ve �kolce, a pr
chůdách si vyzkou�eli i někteří tatínkov
zvykají!) Nikomu se na�těstí nic nestalo.
           Ka�dý malý účastník hned na zač
bylo hodně a tak se ta�ky pěkně plnily. N
různé běhání dětí za rodiči a známými, ab
     V�echny ceny na Dětský den zakoupil
děti nalít samy a vypít co hrdlo ráčilo!
kterými byla řada dětí ozdobena!
     Myslím, �e velké poděkování patří p
tlumočím poděkování kulturní komise v�

Dne 14.6.2008 proběhlo na OÚ vítání nov
Meďá�ová Eli�ka                Hoffmanová R

Přejeme jim hodně zdraví a �těstí a rodičů
(fotografie  z  vítání  občánků  je  na  vlo�eném

V  sobotu  24
Německa, Dubé, SK S
den  dru�stva  o  bod
partě  funkcionářů, p
turnajů  v  okrese  Čes

Turnaj  vyhrá
z  SK Sosnová. Chtěl
Zahrádky, kteří  tento
Přikládám  foto  mlad

     Dne 19.6.2008 se uskutečnilo setkání 
byli pozváni na přátelské setkání na OÚ, 
dárkového balíčku.
Jubileum měli:  p. Bene�ová Zdeňka , p. M
                          p.Horčičková Miloslava, 

Je�tě jednou přejeme hodně zdraví a spok

V  sobotu  24.května  se  
tituly  a  medaile  a  také  
o  čem�  svědčí  dva  kra
2.místo  Simony  Jínové  v
DĚTSKÝ  DEN  V  SOSNOVÉ

rní komise obce  na fotbalovém hři�ti Dětský den. Ji� od 9 hodin  byl v plném
kce těch malých a nejmen�ích. Ale u�ívaly si v�echny děti.  Byla připravena řada
gorie. Velká fronta zájemců stála před brankou, kde na provázcích byly přivázány
 ka�dý si se zavázanýma očima musel odstřihnout tu �svoji� cenu. Ale i o v�echny
íče po vyznačené dráze, jízda na kolobě�ce kolem postavených  ku�elek, házení
é �tlamy�, hod holínkou , překá�ková dráha, kterou absolvovaly v�dy dvojice,
ní na chůdách po vyznačené trase a to tak, �e pro malé děti byly připraveny �dětské
o ty vět�í chůdy opravdové. O velkém úspěchu této atrakce svědčí i to, �e chůzi na
é a dokonce i dvě odvá�né těhotné maminky! (Ať prý si ti budoucí občánkové

átku dostal  malou igelitovou ta�ku, do které si ukládal vyhrané odměny. Odměn
ápad, dát dětem hned na začátku ta�ky, jsme my, dospělí, velmi ocenili. Odpadlo

y vyhrané odměny pohlídali nebo hádání, kam si který účastník své ceny odlo�il.
a obec a rovně� i pití, které bylo připraveno na stolku před kabinami a kde si mohly
 Samozřejmě �la nejvíc na odbyt dětská cola, co� bylo zřejmé z hnědých vousů,

í. Konečné a pí. Halasníkové, které celou akci  bezchybně připravily. Současně
em maminkám a tatínkům, kteří  s organizací Dětského dne pomáhali.

J. Nedvědová
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VÍTÁNÍ  OBČÁNKŮ

bčánků. Obec Sosnová se rozrostla o tyto malé slečny:
e                Dlasková Jana   Lacinová Eli�ka

ně trpělivosti při výchově.
MEZINÁRODNÍ  TURNAJ  KOPANÉ  MLAD�ÍCH  �ÁKŮ
.05.2008  se  konal  ve  Starých  Splavech  turnaj  mlad�ích  �áků  za  účasti  dru�stev  SSG Heerdorf z
osnová  a  Staré  Splavy. Za  krásného  počasí  a  na  velmi  pěkném  travnatém  hři�ti  bojovala  celý

y. V�echna  utkání  řídil  rozhodčí  p.Bitala. Turnaj  se  velmi  vydařil  a  je  třeba  poděkovat  dobré
ředev�ím  prezidentovi  klubu  ze  Starých  Splavů  p.Beránkovi. �koda, �e  takových  �ákovských
ká  Lípa je  málo.
li  �áci  z  SSG Herdorf z Německa. Nejlep�ím  brankářem  turnaje  byl  vyhodnocen  Abraham  Alex

  bych  poděkovat  na�im  sponzorům  K H Mosty  Česká  Lípa - vedoucí Ing.Nadě  Hájkové  a  OÚ
  turnaj  �áků  zajistili.
�ích  �áků  SK  Sosnová  (viz  fotografie  na  vlo�ené  straně).

za  SK Sosnová  Jilemnický  Jindřich, sekretář
SETKÁNÍ S JUBILANTY
bilanty. Občané, kteří ve druhém čtvrtletí roku 2008 měli významné jubileum,
 jim starosta jménem obce poblahopřál a předal malou pozornost ve formě

sílek Jiří, p. Kopecká Jindři�ka, p. Heřmánková Alena, p. Tupcová Květoslava
ečkár Antonín, p. Hanková Věra, p. Bendová Nadě�da, p. Medynský Alois

nosti.
KRAJSKÝ  PŘEBOR  MLÁDE�E  V  RAPID  �ACHU

sjelo  více  ne�  50  mladých  �achistů  do  Nového  Města  pod  Smrkem, aby  bojovalo  o  krajské
postupy  na  mistrovství  České  republiky. A  na�i  sosnov�tí  �achisté  si  opět  vedli  velmi  dobře
jské  tituly -  Jiří  Li�ka  v  kategorii  do  8  let  a  Denisa  Jínová  v  kategorii  do  14  let, resp.
  kategorii  do  12  let.

JL
  LLii��kkaa
00    vvýýttiisskkůů,,  ddiissttrriibbuuccee    OOÚÚ    SSoossnnoovváá..



U S N E S E N Í č. 18/2008
z jednání zastupitelstva obce konaného dne 26.5.2008 od 18.00 hod. na OÚ v Sosnové

18/A   Program jednání  byl schválen
18/B  ZO schvaluje zadání zpracování nového  ÜPNSÚ.
18/C  ZO schvaluje, aby pořizovatelem nového územního plánu byl MěÚ Česká Lípa
18/D  ZO pověřuje  starostu obce, aby vykonával funkci prostředníka mezi pořizovatelem  a zpracovatelem
18/E  ZO pověřuje RO výběrem zpracovatele a uzavřením smlouvy o dílo na zpracování nového územního plánu.
18/F  ZO schvaluje zahrnutí části parcely č. 347/9  do území určeného k bytové výstavbě.
18/G ZO schvaluje výstavbu dětského hři�tě dle návrhu pracovní skupiny v částce 280 tisíc Kč
18/H ZO schvaluje uzavření smlouvy o dílo s firmou TR Anto� s.r.o. Turnov na výstavbu dětského hři�tě dle návrhu pracovní
skupiny
18/I  ZO Schvaluje rozpočtovou změnu č.2 přesunu 30 tisíc Kč z kapitoly místních komunikací na dětské hři�tě � viz příloha.
18/J  ZO revokuje usnesení ZO č. 17/F přijaté dne 28.4.2008
18/K ZO souhlasí s nákupem pozemků p.p.č.309, 316, 324, 370, 485/3, 485/5, 485/6  za celkovou cenu 100 000,-Kč od RK
Vesta Děčín.
18/L  ZO schvaluje rozpočtovou změnu č.2 přesunu 100 000 Kč z polo�ky MK do  polo�ky nákup pozemků � viz příloha

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Usnesení č. 18. z jednání rady obce
konaného dne 12.5.2008 od 18,00 hod na OÚ v Sosnové

18/A RO  schválila příspěvek ve vý�i Kč 40,-- na občerstvení pro důchodce ze Sosnové při jejich setkání. Příspěvek bude
vyplácen v�dy proti podpisu účastníka setkání.
18/B RO souhlasí s nákupem branek pro juniorský fotbal ceně 48.000,--Kč. Nákup bude realizován za podmínky obsazení
funkce správce hři�tě. RO ukládá starostovi obce uveřejnit inzerát v Sosnováčku: hledáme pracovníka pro funkci placeného
správce sportovi�ť.
18/C RO souhlasí s výdajem na nákup dárků pro děti při pálení čarodějnic ve vý�i 400,-Kč.
18/D RO schválila odměnu pro p. Halasníkovou za organizaci při pálení čarodějnic.
18/E RO vzala na vědomí informaci o ře�ení �kod vzniklých na obecních pozemcích při opravách patek elektrických
sloupů.
18/F RO schválila termíny pro svoz nebezpečného odpadu na měsíce červen a říjen 2008.
18/G RO vzala na vědomí informaci o předbě�ném postupu podávání majetkových přiznání členů rady obce.
18/H RO ulo�ila starostovi obce informovat radu o jednotlivých příslibech či smlouvách o uzavření věcných břemen na
pozemky obce na pří�tím jednání RO.
18/I RO schválila pokácení topolů na Ram�i a výnosy  a náklady s akcí související.
18/J RO souhlasí s uzavřením dodatku k poji�ťovací smlouvě na majetek obce a výkon státní správy.
18/K RO souhlasí s uzavřením smlouvy na poji�tění na �kody způsobené provozem motorového vozidla (traktůrek bez
SPZ).
18/L RO souhlasí s návrhem smlouvy o dílo s firmou Ingstav Doksy spol. s r.o. (číslo smlouvy 876/08) na realizaci
plánovaných akcí (chodník a odstavná plocha v obci Sosnová) v celkové vý�i Kč. 393.205,-- a ukládá starostovi informovat
ZO o realizaci této rozpočtované akce.
18/M RO doporučuje ZO realizovat nákup pozemků na Ram�i (komunikace).
18/N RO ukládá starostovi obce připravit podklady pro jednání ZO ohledně mo�nosti získání dotace na zpracování nové
územně plánovací dokumentace.
18/O RO souhlasí se zadáním sečení veřejné zeleně  dodavatelským firmám.
18/P RO odsouhlasila věcný dar v hodnotě 1.000,--Kč a květiny pro vítání občánků.
18/Q RO souhlasí s uzavřením smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene pro p.p.č. 246/1, 292/1 a
248/13 ve prospěch ČEZ Distribuce a.s. za úplatu sjednanou ve smlouvě.
18/R RO doporučuje zastupitelstvu obce navý�it rozpočet na výstavbu dětského hři�tě na potřebnou vý�i a schválit realizaci
návrhu dětské hři�tě.
18/S RO vzala na vědomí zprávu o hospodaření v lesích obce , kterou předlo�il ing. Horčička.
18/T RO schválila návrh programu ZO na den 26.5.2008.



Vítání  občánků  dne  14.06.2008

Fo
tbalový  tým  �áků  Sosnové  -  jaro  2008


